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PERSBERICHT, 3 maart 2023 

 

Onderzoek verkeersveiligheid Hillegom, Lisse en Teylingen van start 
 
Zorgen onze investeringen in verkeersveiligheid er ook echt voor dat de omgeving veiliger 
wordt? Zijn er verschillen in verkeersveiligheid tussen Lisse, Hillegom en Teylingen? En 
komen deze drie gemeenten er beter of minder goed af in vergelijking met andere 
gemeenten in Nederland? 

 
De rekenkamercommissie Hillegom en Lisse en de rekenkamercommissie Teylingen gaan 
dit gezamenlijk onderzoeken. Ze bekijken ook of de drie gemeenten verkeersveiligheid op 
verschillende manieren aanpakken, welke verschillen er zijn en of dat tot verschillende 
resultaten leidt. Alle drie gemeenten hebben een eigen mobiliteitsplan. Op grond daarvan 
worden vaak maatregelen genomen om tot een veiliger situatie te komen. Maar die 
maatregelen stemmen niet altijd overeen met belangen of wensen van omwonenden. Zo kan 
het gebeuren dat zij tegen eenrichtingsverkeer in hun straat zijn, terwijl de gemeente uit 
veiligheidsoverwegingen dat juist wil invoeren. Of dat men verkeersdrempels voorstaat en 
anderen dat juist geen goed idee vinden. Die ervaringen waren aanleiding dit onderzoek op 
te starten. Het onderzoek wordt uitgevoerd door onderzoeksbureau KokxDeVoogd. 
 
We onderzoeken hoe inwoners, bedrijven en organisaties de verkeersveiligheid 
hebben ervaren tussen 2018 en 2022 
De onderzoekers brengen in kaart hoe inwoners, bedrijven en organisaties de 
verkeersveiligheid hebben ervaren tussen 2018 en 2022. De mobiliteitsplannen, andere 
beleidsdocumenten en enquêtes worden ook meegenomen. Een gemeenteraad heeft onder 
andere een controlerende taak: ze ziet er op toe dat besluiten ook echt en goed worden 
uitgevoerd. De onderzoeken van de rekenkamercommissie ondersteunen daarbij. Daarom 
bekijkt het onderzoeksbureau ook of de drie gemeenteraden voldoende informatie kregen 
om deze controlerende rol wat betreft verkeersveiligheid goed te kunnen vervullen. 
We verwachten dat het onderzoek begin 2024 klaar is. 
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